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Az ülés alkalmával a képviselő-testület az alábbi határozatokat fogadta el: 

 

 

 

1/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat jelentés a lejárt határidejű önkormányzati 

határozatok végrehajtásáról, a két ülés között 

tett polgármesteri intézkedésekről 

2/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat együttműködési megállapodás felülvizsgálata 

a Sárszentlőrinci Roma Nemzetiségi 

Önkormányzattal 

3/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat településrészi önkormányzat választása 

4/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat konyha kft felügyelő bizottságának 

megválasztása 

5/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat polgármester szabadsága 

6/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat általános iskolai felvételi körzet 

véleményezése (Tamási Tankerület) 

7/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat általános iskolai felvételi körzet 

véleményezése (Szekszárdi Tankerület) 

8/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat rendőrkapitány kinevezésének 

véleményezése 

9/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat Mezőföldvíz Kft tőkeemelés 
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      J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 
Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. január 28-án 14 

órai kezdettel megtartott nyilvános üléséről 

 

 
Az ülés helye: Sárszentlőrinc Község Önkormányzata, tanácsterem, Petőfi u. 22. 

 

Jelen vannak:  Sátor Géza Zoltán polgármester, 

                          Szücs Jánosné alpolgármester, 

    Bábel Ferenc, 

  Győri Jánosné Madár Szilvia, 

                         Móger Bernadett, 

    Pál János György, 

  Vámosi József képviselők, 

    

    

     Tanácskozási joggal jelen van: Rubecz Zoltánné aljegyző 

 

 

   meghívottak:  Boda Ildikó uzdi lakos 

      Erdősi Ferencné alsópéli lakos 

   

   érdeklődők:  Karl Jánosné Csepregi Erzsébet 

     Kerváricsné Kiss Zsuzsanna 

     Pintér Józsefné 

     Ácsné Hirtling Marianna 

   

   

Sátor Géza Zoltán polgármester:: a képviselő-testület ülését megnyitja, megállapítja, hogy 

az ülés határozatképes, mert a megválasztott 7 főből az ülésen 7 fő megjelent. 

Előterjesztőként a 4./ Előterjesztés konyha kft racionalizálás elvi döntés napirendi pontra 

vonatkozó előterjesztésemet visszavonom, a napirendet nem tárgyaljuk.  Javasolja az írásos 

meghívóval azonos napirend elfogadását a 4./ napirendi pont kivételével. 

 

Győri Jánosné Madár Szilvia képviselő: Még a napirend megszavazása előtt az egyebek 

között szeretnék információt kérni a Belső hegyi úttal kapcsolatban, valamint a Sió és a 

Rákóczi utca közötti útszakasz felújítási lehetőségéről. 

 

Móger Bernadett képviselő: Az egyebek napirendi pontban én is szeretném tájékoztatni a 

képviselő-testületet a Roma Nemzetiségi Önkormányzatban történt változásokról, valamint 

egy közös finanszírozásban kérem a képviselő-testület támogatását. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Rendben van, az egyebekben tárgyaljuk Győri Jánosné 

Madár Szilvia és Móger Bernadett képviselők javaslatát. Szavazzunk a napirendről. 
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A képviselő-testület a polgármester napirendi javaslatát egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja, az alábbiak szerint: 

 

 

 

N A P I R E N D :  
 

1./ Jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról, a két ülés 

között tett polgármesteri intézkedésekről. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 

2./ Együttműködési megállapodás felülvizsgálata a Sárszentlőrinci Roma Nemzetiségi 

Önkormányzattal. 
Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

3./ Előterjesztés településrészi önkormányzat választásról. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán Károly polgármester 

 

4./ Előterjesztés konyha kft felügyelő bizottság megválasztására. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán Károly polgármester 

 

5./Előterjesztés polgármester szabadsága. 

Előadó: Szücs Jánosné alpolgármester 

 

6./ Általános Iskolai felvételi körzet véleményezése (Tamási Tankerület). 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

7./ Általános Iskolai felvételi körzet véleményezése (Szekszárdi Tankerület). 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

8./ Rendőrkapitány kinevezésének véleményezése. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

9./ Mezőföldvíz Kft tőkeemelése. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

10./ Egyebek. 

 

 

N A P I R E N D  T Á R G Y A L Á S A :  

 

1./ JELENTÉS A LEJÁRT HATÁRIDEJŰ ÖNKORMÁNYZATI HATÁROZATOK VÉGREHAJTÁSÁRÓL, 

A KÉT ÜLÉS KÖZÖTT TETT POLGÁRMESTERI INTÉZKEDÉSEKRŐL. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Kérem, hogy az írásbeli előterjesztés szerint fogadjuk el 

az 1./ napirendi pontot. 
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A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

1/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat: 

a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról és a polgármesternek a 

két ülés között végzett tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról  

  

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 

önkormányzati határozatok végrehajtásáról és a polgármesternek a két ülés között végzett 

tevékenységéről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 

2./ EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS FELÜLVIZSGÁLATA A SÁRSZENTLŐRINCI ROMA 

NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATTAL. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. 

törvény 80. §- a alapján a helyi önkormányzat a nemzetiségi önkormányzat működéséhez 

szükséges feltételek biztosítására, valamint a feladatok ellátására vonatkozóan megállapodást 

köt a helyi nemzetiségi önkormányzattal.  

 

A hivatkozott törvény 80. § (2) bekezdése alapján „A megállapodást minden év január 31. 

napjáig, általános vagy időközi választás esetén az alakuló ülést követő harminc napon belül 

felül kell vizsgálni.” 

 

A felülvizsgálatra sor került az alakuló ülést követően, a módosítást az önkormányzatok akkor 

még nem tartották indokoltnak. Tárgyalásokat folytattunk a nemzetiségi önkormányzattal a 

helyiséghasználatról, melyek mostanra befejeződtek. Ennek megfelelően a helyiséghasználat 

rendjével javaslom majd akkor a megállapodás módosítását, a mellékelt megállapodás 2.a) és 

3. pontja szerint. 

 

Amennyiben mindkét fél elfogadta és megkötötte az új megállapodást, azt 30 napon belül 

mindkét önkormányzat szervezeti és működési szabályzatán át kell vezetni. 

Várom a kérdéseket, hozzászólásokat. 

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet az előterjesztés elfogadására.  

 

 

A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 
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2/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat 

Együttműködési megállapodás felülvizsgálata a Sárszentlőrinci Roma Nemzetiségi 

Önkormányzattal 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzetiségek jogairól szóló 

2011. évi CLXXIX. törvény 80. § (2) bekezdése szerinti kötelezettségének eleget téve a 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzata és a Sárszentlőrinci Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

között létrejött együttműködési megállapodást felülvizsgálta, azt hatályon kívül helyezi és az 

előterjesztés mellékletében foglaltak szerinti együttműködési megállapodást elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza polgármester 

 

3./ ELŐTERJESZTÉS TELEPÜLÉSRÉSZI ÖNKORMÁNYZAT VÁLASZTÁSA. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: 2020. január 1. napján hatályba lépett az önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása, melynek értelmében a képviselő-testület 

Alsópél-Uzd Településrészi Önkormányzat megnevezéssel öttagú településrészi 

önkormányzatot (a továbbiakban: részönkormányzat) hozhat létre a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi LXXXIX. törvény (Mötv.) 62. §-ában foglaltak szerint.  

 

A fentieknek megfelelően a tagok megválasztása a képviselő-testület feladata, a bizottságokra 

vonatkozó szabályok alapján.  

 

Mivel a részönkormányzat elnöke, vele együtt a tagjainak többsége önkormányzati képviselő 

lehet, ezért 3 fő képviselő és 2 fő nem képviselő tag személyére teszek javaslatot a képviselő-

testület ülésén.  

 

A nem képviselő tagjelöltnek megválasztását megelőzően írásban nyilatkoznia kell arról, 

hogy megfelel az Mötv. 62. § (1) bekezdésében foglalt feltételeknek, azaz az adott 

településrészen élő választópolgár. 

 

Megválasztásukat követően a részönkormányzatok nem önkormányzati képviselő tagjai is – a 

képviselőkkel azonos szöveggel - esküt tesznek a képviselő-testület előtt és a bizottságok nem 

képviselő tagjaival azonos módon kötelezettek vagyonnyilatkozat-tételre. 

Javaslatom a következő:  

 

Elnök:  Vámosi József  képviselő, 

Tagok: 

 Bábel Ferenc  képviselő, 

 

 Pál János György  képviselő, 

 

 Boda Ildikó  nem képviselő tag, 

 

 Erdősi Ferencné nem képviselő tag, 
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A tagjelöltek zárt ülés tartását nem kérték. 

 

 

3/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat  

Az Alsópél-Uzd Településrészi Önkormányzat tagjainak megválasztása 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alsópél-Uzd Településrészi 

Önkormányzat tagjait az alábbiak szerint választja meg: 

 

Elnök:  Vámosi József képviselő, 

Tagok: 

 Bábel Ferenc             képviselő, 

 

 Pál János György  képviselő, 

 

 Boda Ildikó  nem képviselő tag, 

 

 Erdősi Ferencné nem képviselő tag, 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza polgármester 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: bejelenti, hogy a településrészi önkormányzat nem 

képviselő tagjainak eskütétele következik, melyre a Képviselő-testület előtt fog sor kerülni. 

Felkéri a jelenlévőket, hogy az eskütételek idejére szíveskedjenek felállni. 

 

Móger Bernadett legfiatalabb képviselő: kéri a településrészi önkormányzat nem képviselő 

tagjait, hogy az általa olvasott szöveget szíveskedjenek utána mondani, majd felolvassa az 

eskü szövegét:  

 

„Én, (eskütevő neve) becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 

annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; nem 

választott képviselői tisztségemből eredő feladataimat Sárszentlőrinc település fejlődésének 

előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára 

gyakorlom. 

(Az eskütevő meggyőződése szerint) 

 

Isten engem úgy segéljen!” 

 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester az esküokmányokat átadja Boda Ildikó és Erdősi Ferencné 

részére. 
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4./ ELŐTERJESZTÉS KONYHA KFT FELÜGYELŐ BIZOTTSÁG MEGVÁLASZTÁSÁRA. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Az előterjesztésemben változás lenne, a Pál János György 

helyett a Vámosi József lenne a felügyelő bizottságban azért, hogy uzdi is legyen ebben a 

bizottságban. A Sárszentlőrinc 2017 Közétkeztetési Kft. felügyelő bizottságának mandátuma 

2020. január 9-n lejár. Szükséges új felügyelő bizottságot választani. 

Az eddigi tagok Deményné Ispán Mária, Győri Jánosné Madár Szilvia és Pál János György 

voltak. 

Az új tagokra a határozati javaslat szerint teszek javaslatot. A leendő tagok a megbízatást 

vállalják, zárt ülés tartását nem kérik. 

Az alapító okirat szerint a felügyelőbizottság mandátuma 3 év. 

 

Szücs Jánosné alpolgármester: Uzdi képviselő is legyen? Itt nincs uzdi és lőrinci képviselő. 

Itt mindenkinek a faluért kell dolgoznia. Ez nem merülhet fel senkiben. Vigyázzunk, hogy ne 

éleződjön ez ki. Egyformán kell kezelni mindhárom települést, egyformán hozni a döntéseket. 

Itt nincs lőrinci képviselő, az más, hogy Uzdon lakik, vagy Alsópélben. Szeretném kérni, 

hogy ne legyen uzdi és lőrinci képviselő, hanem egységesen sárszentlőrinci, ami mindhárom 

településre vonatkozik. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Köszönöm Alpolgármester asszony. 

 

Győri Jánosné Madár Szilvia képviselő: Egyetértek Alpolgármester asszonnyal. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Képviselői kérés érkezett hozzám, gondoltam figyelembe 

veszem. Pál János már 3 bizottságnak tagja, ezért úgy beszéltük meg, hogy legyen a Vámosi 

József ebben a bizottságban. Alpolgármester asszony hozzászólásával egyetértek, hogy nincs 

külön Uzd, Sárszentlőrinc, Alsópél. Egy döntésnél ha a többség elfogadta, akkor a többieknek 

is kutya kötelessége elfogadni, illetve tudomásul venni. Arra esküdtünk fel, hogy 

Sárszentlőrinc települést felemeljük, ahogy tőlünk telik. Ne legyen vita, konszenzus legyen.  

A kft okiratában is átvezetésre kell, hogy kerüljön a változás. A konyha felügyelő 

bizottságába javasolom Győri Jánosné Madár Szilviát, Kutasi Juliát, Vámosi Józsefet. 

Várom kérdéseiket. Ha nincs kérdés, hozzászólás, szavazzunk. 

 

 

A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

4/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat 

a Sárszentlőrinc 2017 Közétkeztetési Kft. felügyelő bizottsági tagjainak megválasztása 

1. Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a gazdasági 

társaság egyszemélyi tulajdonosa, a Sárszentlőrinc 2017 Közétkeztetési Kft. 

felügyelőbizottsága tagjainak 3 év időtartamra az alábbi személyeket választja meg: 

- Győri Jánosné Madár Szilvia, 



  8 

- Kutasi Júlia, 

- Vámosi József.. 

A felügyelőbizottság tagjai 10.000,- Ft/hó díjazás ellenében végzik feladataikat. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti változásnak a Kft. alapító 

okiratán történő átvezetéséről, és annak cégbírósági bejegyzéséről gondoskodjon. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza polgármester 

 

 

 

5./ ELŐTERJESZTÉS POLGÁRMESTER SZABADSÁGA. 

Előadó: Szücs Jánosné alpolgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

 

Szücs Jánosné alpolgármester: A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. 

törvény (a továbbiakban Kttv.) 225/C. § (1) bekezdése alapján a főállású polgármester évi 

huszonöt munkanap alapszabadságra és tizennégy munkanap pótszabadságra jogosult. 

 

A Kttv. 225/C (2)-(4) bekezdésének rendelkezései kimondják, hogy a polgármester 

előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28-ig jóváhagyja a polgármester 

szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésben foglaltaknak megfelelően kell 

kiadni, valamint igénybe venni. A polgármester a szabadság igénybevételéről a képviselő-

testületet a következő ülésen tájékoztatja. A polgármester a szabadságot az ütemezéstől 

eltérően csak előre nem látható, rendkívüli esetben, vagy az igénybevételt megelőzően 

legkésőbb tizenöt nappal megtett előzetes bejelentést követően veheti igénybe. 

 

Minden év január 31-ig a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján meg kell állapítani a 

polgármester előző évben igénybe vett szabadságának mértékét, és a ki nem adott szabadságot 

a tárgyévi szabadsághoz hozzá kell számítani. 

 

A polgármester 2019-ben igénybe vehető időarányos szabadsága megválasztásától 6 nap, 

melyet az alábbiak szerint vett igénybe: 

 

Kezdete Vége Munkanapok 

száma 

2019.12.23. 2019.12.31 6 

   

   

   

   

Összesen: 6 

 

2020. évre a polgármestert 39 nap szabadság illeti meg. 

 



  9 

Egyeztetve a polgármesterrel, kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a polgármester 

2020. évi szabadsága megállapításával és ütemezésével kapcsolatban az alábbi határozati 

javaslatot fogadja el: 

 

A képviselő-testület  6 db  igen szavazattal, 1db tartzózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 

 

5/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat  

A polgármestert megillető szabadság megállapítása, ütemezésének jóváhagyása 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Sátor Géza polgármester 2020. 

évi szabadságának megállapítását és a szabadság ütemezését az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Igénybe vehető szabadság 2020. évben 39 nap.  

Ütemezés: 

 

Kezdete Vége Munkanapok 

száma 

2020.01.17 2020.01.17 1 

2020.03.30. 2020.04.03 5 

2020.05.25. 2020.06.05 9 

2020.08.17. 2020.09.04. 13 

2020.10.29. 202011.06 7 

2020.12.28 2020.12.31 4 

Összesen: 39 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szücs Jánosné alpolgármester 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A jogszabálynak megfelelően elkészítettem a szabadság 

tervemet, de a jogszabály lehetővé is teszi azt is, hogy módosítsam az időpontot, ha kell. 

Biztosan lesz olyan, hogy változtatnom kell, de előre fogom jelezni a képviselő-testületnek. 

 

 

6./ ÁLTALÁNOS  ISKOLAI  FELVÉTELI KÖRZET VÉLEMÉNYEZÉSE. (TAMÁSI TANKERÜLET). 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A Tamási Tankerületi Központ megküldte a 2020/2021. 

tanévre vonatkozó általános iskolai körzetekre vonatkozó előterjesztést a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. §. (8) bekezdés szerint. Ez alapján az érdekelt 

településeknek véleményezési lehetőségük van a körzetkialakításra vonatkozóan. 

Sárszentlőrinc tekintetében változás nincsen, ezért javaslom az előterjesztés szerinti határozat 

meghozatalát. 
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A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

 

 

6/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat 

általános iskolai felvételi körzet véleményezése 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tamási Tankerületi Központ 

által Sárszentlőrinc vonatkozásában megküldött, a 2020/2021. nevelési évre vonatkozó 

általános iskolai felvételi körzettel egyetért. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

7./ ÁLTALÁNOS ISKOLAI  FELVÉTELI KÖRZET VÉLEMÉNYEZÉSE. (SZEKSZÁRDI 

TANKERÜLET). 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés 

 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A Szekszárdi Tankerületi Központ megküldte a 

2020/2021. tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzetekről és a pedagógiai 

szakszolgálatot ellátó intézmény működési körzetéről szóló előterjesztést a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. §. (8) bekezdés szerint. A érdekelt 

településeknek véleményezési lehetőségük van a körzetkialakításra vonatkozóan. 

Sárszentlőrinc tekintetében változás nincsen, ezért javaslom az előterjesztés szerinti határozat 

meghozatalát. 

 

 

A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

7/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat 

általános iskolai felvételi körzet véleményezése 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szekszárdi Tankerületi 

Központ által Sárszentlőrinc vonatkozásában megküldött, a 2020/2021. nevelési évre 

vonatkozó általános iskolai felvételi körzettel egyetért. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 

 

8./ RENDŐRKAPITÁNY KINEVEZÉSÉNEK VÉLEMÉNYEZÉSE. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 
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Sátor Géza Zoltán polgármester: A Rendőrségről szóló törvény 8.§ (2) bekezdése szerint: 

„A rendőrkapitányság, a határrendészeti kirendeltség és a más helyi rendőri szerv vezetőjének 

kinevezését megelőzően a kinevezési jogkör gyakorlója kikéri az illetékességi területen 

működő települési - Budapesten a fővárosi kerületi - önkormányzatok képviselő-testületének, 

illetve a fővárosi önkormányzat által közvetlenül igazgatott terület tekintetében a fővárosi 

önkormányzat közgyűlésének a véleményét.” 

Polgármesterként megkaptam a levelet, amelyben tájékoztatnak az új kapitány kinevezéséről, 

ebben szerepel az életpályája is. Végh Lajos 2020. 01. 01-től vezető a Paksi 

Rendőrkapitányságot. 

Sárszentlőrinci tekintetében javaslom az előterjesztés szerinti határozat meghozatalát. 

 

 

A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 
8/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat 

Rendőrkapitány kinevezésének véleményezése 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Paksi Rendőrkapitányként Végh Lajos 

kinevezésével egyetért. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 

9./ MEZŐFÖLDVÍZ KFT TŐKEEMELÉSE. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A Mezőföldvíz Kft 2019. november 28-án megtartott 

taggyűlésének határozata alapján a tulajdonosok tőkeemelést fogadtak el. Ez Sárszentlőrinc 

vonatkozásában 390.000,- Ft-ot jelent. Január 20-án megküldték az erre vonatkozó határozati 

javaslatukat is. Sajnos nem tudunk mit tenni, tiltakozhatunk, de nem sok eredménnyel. A 

mostani tőkeemelést újabb fogja követni, ami 4 millió Ft, nem tudom, hogy hogyan tudjuk 

kigazdálkodni. Egyenlőre most a 390.000,- Ft-ról kell döntenünk. Kérdés, vélemény? 

 

Győri Jánosné Madár Szilvia képviselő: A tőkeemelés azt jelenti, hogy rossz helyzetben 

van a Mezőföldvíz Kft és tőkeinjekcióra van szüksége? A 4 millió Ft az csak Sárszentlőrincre 

vonatkozik? 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Igen. Elavult a rendszere, a béreket emelniük kell, 

különben nincs megfelelő szakembergárda. Az erőmű miatt alakult ki ez a magasabb bér. A 4 

millió Ft Sárszentlőrincre vonatkozik, de van akinek ez az összeg 12 millió Ft. 
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Településenként változó. Sárszentlőrincnek arányaiban 29 szavazata van, míg Paksnak 80-90. 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a kiküldött előterjesztésben szereplő határozati 

javaslatot elfogadni szíveskedjen. 

 

A képviselő-testület  7 db  igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

 

9/2020. (I. 28.) önkormányzati határozat: 

 

Mezőföldvíz Kft tőkeemelése 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete akként döntött, hogy a 

Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft 2019. november 28-.án tartott taggyűlésének 15/2019. 

(XI. 28.) TGY. sz. határozata alapján pénzbeli hozzájárulással – összesen 390.000,- Ft-tal, 

azaz Háromszázkilencvenezer forinttal – tőkeemelést hajt végre és elsőbbségi jogával élni 

kíván. 

Ebből 2.000,- Ft, azaz Kettőezer forint jegyzett tőkeemelés, 388.000,- Ft, azaz 

Háromszáznyolcvannyolcezer forint tőketartalék. 

Az önkormányzat képviselő-testülete felhatalmazza Sátor Géza polgármestert, hogy a 

tőkeemeléshez szükséges forrást a 2020. költségvetés terhére biztosítsa, valamint 

gondoskodjon annak 2020. március 31-ig történő kifizetéséről. 

Fentiek értelmében az Önkormányzat képviselő-testülete kijelenti, hogy a Mezőföldvíz Kft 

tőkeemelése során elsőbbségi jogot kíván gyakorolni. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

10./ EGYEBEK. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Kérem Győri Jánosné Madár Szilvia képviselőt, hogy 

ismertesse a Belső hegyi úttal kapcsolatos kérdését, valamint a Sió utcai feljáróval 

kapcsolatos kérését. 

 

Győri Jánosné Madár Szilvia képviselő: Folyamatosan hordják tele szeméttel az utakat. 

Nincs már árok sem, az utak járhatatlanok szinte. Évek óta fennálló probléma ez. Tiltó 

táblákat is tettünk ki, de eredménytelen. Az építési törmeléket folyamatosan hordják, már a 

két hegy között nem tudunk átmenni. Földjeink vannak ott, szőlők. Nem lehet megközelíteni 

már. Legutóbb, amikor a hegyre mentünk, láttuk, hogy egy nagy traktor vitte az építési 

törmeléket Csillag felé. Feltételezem, hogy oda vitte a törmeléket. Nem tudom megmondani, 

hogy ki volt.  

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Köszönöm szépen a felvetést. Ha van telefon, le kell 

fotózni. A jogi lépésekről Jegyző asszonyt megkérdezem. Nincs szemétlerakó a településen. 

Mindenhol tilos a hulladék lerakása. 
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Győri Jánosné Madár Szilvia képviselő: A Sió utcában nincs szilárd burkolatú út. Ahogy a 

közútra kapcsolódik az utca, nagyon nagy a szint különbség a betonút és a földút között. Arra 

szeretnék javaslatot tenni, hogy ha lehetne vásároljunk mart aszfaltot és azzal javítsuk ki. Pár 

méterről lenne szó. Nem értek hozzá, hogy mivel lehetne javítani, de úgy gondolom, hogy a 

mart aszfalttal igen. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Most van folyamatban tört beton dió, azt leterítjük, s majd 

arra teszünk apró murvát, vagy aszfaltot. Személyesen megnézem, ha elérhető anyagi 

forrásunk lesz hozzá, megcsináljuk. Biztosan több ilyen utca is van. Mart aszfaltot fogadott el 

az előző testület, megkérdezem majd, hogy hogyan is van és tájékoztatom a képviselő-

testületet ebben az ügyben. 

Megkérem Móger Bernadettet, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet a RNÖ-ben történt 

változásról. 

 

Móger Bernadett képviselő: 2020. január 16-tól én lettem az elnök, Kőhalmi Erzsébet az 

alelnök. Együtt maradunk igyekszünk jól működni. 

A sünizene folytatását szeretnénk. Több alkalommal volt már itt, a kisgyermekeknek tart 

előadást. Beszéltem a hölggyel, tudna jönni, 15.000,- Ft/alkalom díj ellenében. 0 évestől 

várjuk az érdeklődőket, bárki részt vehetne, aki igényli. 

 

Boda Ildikó könyvtáros: Könyvtári keretből, 100.000,- Ft-ból nem tudtam vállalni a 

sünizenét. Felvitte az árakat. Javasolom, hogy keressük meg az anyukákat is, hogy járuljanak 

hozzá. A könyvtárban helyet tudunk biztosítani, nem zárkózunk el.  

 

Móger Bernadett képviselő: A Roma Nemzetiségi Önkormányzattal megbeszéltük, hogy a 

felét ha átvállalja az önkormányzat, a többi részét fizeti az RNÖ. 

 

Szücs Jánosné alpolgármester: Nagyon kevesen jöttek el, 1-2 szülő volt, a végén már az 

óvodában tartották. Elmondom, hogy most is van zenés program az óvodában, heti 

rendszerességgel a Siklósi Krisztián a Csurgó Zenekarból  és a Szabó Dávid gitáros tart zenés 

műsort a gyerekeknek. 8.000,- Ft alkalmanként. 20 gyermek jár, a szülőnek így 400,- 

Ft/alkalomba kerül.  Ebbe betársulhatnak a nem óvodás korú gyermekek szülei is. 

Gondoljátok végig, szerintem a Cseke Klári nagyon sokba kerül. Egyszer-egyszer igen, de ne 

legyen rendszeresen a Cseke Klári.  

 

Móger Bernadett képviselő: Jó, én csak felvetettem. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Nem születik határozat, de én is Alpolgármester 

asszonnyal értek egyet. Mínuszban van a mi folyószámlánk is. 
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Karl Jánosné Csepregi Erzsébet Általános Bizottság külsős tagja: A civil szervezetek is 

várják a támogatást. Az idei évre vonatkozóan a programjainkhoz, gondolok itt a gyermekek 

táboroztatására, stb. Szeretném kérni, hogy valami kiskapuval rendeződjön, de ne kerüljenek 

le az idén a civil szervezetek a támogatandók listájáról. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Én a civil szervezet támogatója vagyok maximálisan, az 

egész életem erről szól. Nem felejtettük el a tavalyi évet sem, hogy a támogatás elmaradt. Úgy 

tudom, hogy újabb civil szervezet alakul Sárszentlőrincen, egy motoros klub. Ha úgy alakul, 

ha tudunk kiszorítani pénzt, mindenképpen támogatjuk a civil szervezeteket. 

 

Boda Ildikó könyvtáros: Nemes a civil szervezet támogatása, de a könyvtárnak 100.000,- Ft-

os keretből kell gazdálkodnia, amit a megyei könyvtártól kapunk. A költségvetésben évek óta 

nincs elkülönített pénze, amiből gazdálkodni, tervezni lehetne. Rendezvények tartásával 

kapcsolatban. Költségvetés előtt vagyunk, be lehetne tervezni konkrétösszeget a könyvtárnak.  

 

Szücs Jánosné alpolgármester: Az uzdi karácsonyra igénybe tudtátok venni a költségvetést, 

úgy esetleg Sárszentlőrincen is lehet olyan nagyobb rendezvényt szervezni, ami a könyvtár 

szervezésében van..  

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Boda Ildikónak válaszolva, nem vagyok költségvetési 

szakember, de félek attól, hogy a költségvetésben ennyire elaprózva nincs rá lehetőség, de 

megnézzük, lehetőség szerint igyekszünk, hogy bekerüljön a kulturális célokra fordítandó 

összeg. 

 

Boda Ildikó könyvtáros: Én úgy tudom, hogy van kulturális alap, lakosságszámtól függően 

van megállapítva, ennek egy bizonyos százalékát a könyvtárra kell felhasználni. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Legyen úgy, ha így van, akkor úgy lesz a költségvetésben. 

 

Szücs Jánosné alpolgármester: Kötött normatívaként jelenik meg a költségvetésben? 

 

Boda Ildikó könyvtáros: Igen. Mindig is volt. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A költségvetést elkezdjük pénteken egy kisebb csoporttal 

átbeszélni. A teljes költségvetés elkészülte után itt lesz a helye a képviselő-testületi ülésen az 

átbeszélésre, megvitatásra, elfogadásra. 

A meghívóban szereplő 4./ napirendi pontot azért vettem le a tárgyalandó napirendi 

pontokról, mert több oka is volt, például az, hogincs kellőképpen előkészítve az anyag. 

Visszajelzést kaptam a képviselő-testület részéről, hogy nem tudnának felelősséggel dönteni. 

Értem, érzem és el is ismerem. De ez azért senkit ne tartson abban, hogy ez így is marad. 

Röviden összefoglalnám: 2017. januárjában-februárjában megalapított egy kft-t az akkori 

önkormányzat kényszerből. Nehéz helyzetben voltak ők is, de most mi is. Jogszabály előírta, 
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hogy a gyermekétkeztetést hogyan lehet megoldani. Humánus megoldásból döntöttek úgy, 

hogy létrehoz egy saját kft, hogy a konyhai dolgozókat ne érje hátrány. Egyik dolgozójukat a 

kft vezetőjének, ügyvezetőjének javasolták, de az ügyvezetői tisztségéről lemondott. Külsős 

ügyvezető lett, 40.000,- Ft/hó összegért vállalta. Személyzeti, munkavédelmi tevékenységet 

nem végzett. Megfelelő piacot sem kerestek, kevés adagot főztek. Működőképesség 

megtartása miatt rezsiköltséget kellett emelniük, meg is történt, a kft költségvetését rendbe 

tette, de a kft tulajdonosa az önkormányzaté. Az önkormányzat pénze ment, a törvényi 

előírásnak eleget tett ezáltal az önkormányzat. Saját kft-től vásárolta az ételt, drága előállítási 

költségen. Mindez nagyon sokba kerül, ez így sokáig nem mehet, csődközelbe hozza az 

önkormányzatot. Folyószámla hitelhez folyamodtunk, a kft-t kiegészítjük. Két héten belül 

rendkívüli ülést fogunk összehívni, addigra egyértelműen kimutatjuk, hogy mi mennyibe 

kerül a konyhánál. Nagyon sajnálom, a település érdekeit kell figyelembe venni. Legyen a 

felelősségünk közös, a legrészletesebben kidolgozzuk, látható lesz, hogy mit, miért teszünk. 

Az alpolgármester, Kutasi Júlia pénzügyesünk, a közös hivatal pénzügyi osztályvezetője, 

jómagam megnézzük, átbeszéljük közösen. Mindent számokkal igazolunk. Döntésre kell 

vinni a dolgot. 2020. 01. 31-el a kft ügyvezetője lemond. Ügyvezető nélkül nem üzemelhet a 

kft. Megpróbáljuk rábeszélni, hogy ne mondjon le, egy  hónappal maradjon tovább.  Egy 

hónapja keresünk ügyvezetőt, de nem sikerül találni. 3 napunk van még. Reméljük addig 

rendeződik, vagy sikerül a kft átalakítása, vagy ha nem, akkor megszüntetjük a kft-t. Vásárolt 

élelmezés lesz, egy közalkalmazottal oldjuk meg az ételkiszállítást, kiadagolást. Kérdés, 

hozzáfűznivaló?  

 

Szücs Jánosné alpolgármester: Nincs kérdésem, hozzáfűzni valóm van. Örülök, hogy ma 

nem született döntés. Polgármester úrral és a Kerváricsnével is beszéltem, megoldási 

lehetőségekről szeretnék tájékozódni. Nekem is meg kell tudni hozni a döntést, meg is hozom, 

érzelmek nélkül, de a pontos számokat tudni szeretném. Most jelenleg nem tudok dönteni, 

mert nem látom át, nem ismerem a számokat. Mit hoz maga után a döntésünk, végkielégítés, 

stb. Kiolvasható, hogy 1,65-re adnak támogatás. A 1,5 ember és a 3 között nagy a különbség, 

ez is okozhatja a veszteséget. Természetesen a pontos számok függvényében én is meg fogom 

hozni a döntésemet. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A konyha részéről vannak itt, hallgassuk meg őket. 

 

Kerváricsné Kiss Zsuzsanna élelmezésvezető: Sok mindent mondani nem tudunk. 

Tudomásul vettük, megértettük. A képviselők döntését tudomásul vesszük. Az én 

munkaviszonyom szeptember végéig tart, igyekszem utána nézni a dolgoknak a későbbiekre 

vonatkozóan. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A lehető legracionálisabb döntést kell hozni, utána van az 

érzelem. Az érzelmek sokba kerülnek. Csak a szívünkre nem tudunk hallgatni. A döntés 

meghozatalakor valaki sérül. A nonprofit a nevében is benne van, hasznot nem várna el az 

önkormányzat, de sajnos ekkora veszteséges sem tud elviselni. 
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Több kérdés, hozzászólás nem lévén az ülést Sátor Géza Zoltán polgármester 1615 órakor 

bezárta. 

 

 

 

 

      Kmft. 

 

 

 

 

 

Sátor Géza Zoltán     dr. Orova Dániel  

  polgármester              jegyző 


